
Odgovori na vprašanja in pobude 12. redne seje OSOR z dne 21. 4. 2016 

 

 

VPRAŠANJA 

Andreja Markač Hleb 

 Ima vprašanje glede prostovoljstva. Nekaterim prostovoljcem je potekla pogodba. 

Zanima jo, ali se te pogodbe, ki jih imajo, podaljšajo in kašne možnosti imajo za 

nadaljnje opravljanje prostovoljstva? Zanima jo tudi, zakaj je razlika med plačilom 

prostovoljstva (eni dobijo 130 € mesečno, drugi pa 70 € mesečno)? 

 

Odgovor pripravila: direktorica OU 

Zakon o prostovoljstvu med prostovoljske organizacije uvršča osebe zasebnega prava in 

javnega prava, ki izvajajo javne službe oz. koncesionirane dejavnosti (npr. šola, dom 

upokojencev) in so uvrščene v seznamu prostovoljskih organizacij oz. organizacij s 

prostovoljskimi programi, ki ga vodi ministrstvo. V tem razvidu ni občin. Predlagano je bilo, 

da jih prevzamejo osebe zasebnega prava, vendar tega interesa ni bilo zaznati, s čimer smo 

svetnike in svetnice že seznanili. Eno prostovoljko smo vključili v program javnih del. 

Izvajalci prostovoljstva prostovoljcem plačujejo malico (neobdavčeno do 6,12 EUR, višja je 

obdavčena) za prisotnost nad štirimi urami na dan (do 20 ur tedensko) in potne stroške nad 2 

km oddaljenosti od mesta izvajanj prostovoljstva. Razlika torej lahko nastopa zaradi dnevne 

prisotnosti in oddaljenosti od lokacije izvajanja prostovoljstva. 

 

Lovro Bačun 

Zanima ga, koliko bo občina zagotovila finančnih sredstev za pripravo občinskega 

praznika? Predlaga, da občina zagotovi minimalno količino sredstev za pripravo 

občinskega praznika. 

Odgovor pripravila: direktorica OU 

Občinski praznik je namenjen prikazu delovanja društev in posameznikov v občini, ob tem se 

najzaslužnejšim podelijo tudi ustrezna priznanja. Občina ima zagotovljena sredstva za 

izvedbo slavnostne seje, ki je namenjana podelitvi priznanj, v okviru proračuna občine. 

Društva, ki predstavljajo svoje dosežke v okviru spremljevalnih prireditev ob občinskem 

prazniku imajo to obvezo vključeno že v okviru prijave in pridobitve sredstev po letnih javnih 

razpisih.  

 

 

Jernej Ajd 

- Sprašuje, kaj se dogaja s spletno stranjo Občine Ruše. Zakaj je še ni? 

Odgovor pripravila: direktorica OU 

Izbrani izvajalec je v lanskem letu pripravil zasnovo spletne strani. Smiselnost same zasnove 

smo testirali na različnih skupinah uporabnikov in izvajalcu posredovali pripombe. Prav tako 

smo zahtevali vključitev koledarja dogodkov. Po dogovoru bo nova »testna verzija« končana 

do srede junija, naložene obstoječe vsebine in izvedena usposabljanja. Nova spletna stran bi 

morala nadomestiti sedanjo spletno stran v juniju 2016. 

 

 

Jožef Babič 

- Sprašuje, kaj je z usodo Odloka o urejenosti fasad? 



Odgovor pripravila: Barbara Ferlic 

Občinska uprava Odloka o obveznem vzdrževanju objektov v Občini Ruše še ni pripeljala do 

faze za drugo obravnavo, saj se spreminja pravna podlaga za sprejem predpisa. Trenutna 

pravna podlaga (6. člen Zakona o graditvi objektov (ZGO-1), Uradni list RS, št. 110/2002, 

97/2003, 41/2004, 45/2004, 47/2004, 62/2004, 92/2005, 93/2005, 111/2005, 126/2007,  

108/2009, 61/2010, 20/2011, 57/2012) bo kot kaže nadomeščena  s podlago v Zakonu o 

urejanju prostora. Za razliko od veljavnega ZGO-1 vsebuje predlog Zakona o urejanju 

prostora tudi podrobnejša merila za ugotovitev kvarnega vpliva, občini pa omogoča, da na 

podlagi meril sprejme odlok, v katerem določi območja, kjer je vzdrževanje nepremičnin oz. 

vzdrževanje podobe naselja in krajine ter zagotavljanje nemotene rabe javnih površin 

posebnega pomena. Odlok lahko sprejme kot samostojen akt  ali pa območja določi v okviru 

izvedbenega dela občinskega prostorskega načrta. Z oz. na vsebino predloga zakona je pred 

sprejemom odloka smiselno počakati na njegov sprejem.  

 

 

 

POBUDE 

Barbara Jert 

- je mnenja, da CEZAM ni ustanova, ki bi se morala ukvarjati s kresovanjem. 

Kresovanja so v preteklosti bila organizirana  s strani gasilcev in so bila zelo močna 

(množično obiskana). Gasilska društva poziva, da bi se kresovanje v manjši obliki 

vseeno izvedlo. 

 

 

Lovro Bačun 

- Svetniki so dobili poziv, da predlagajo nadomestnega člana Nadzornega odbora, saj 

je eden od članov odstopil. V zvezi z njim predlaga, da bi se pri pozivu napisalo, kdo 

je odstopil in razlog za odstop, saj bi tako lahko predlagali nadomestnega člana iz 

tiste stranke ali liste, iz katere je prejšnji član bil. 

Odgovor pripravila: Olga Malec 

Član odbora oz. komisije, ki se je odločil za izstop iz članstva posameznega odbora/komisije, 

običajno obvesti o svoji odločitvi predlagatelja (vodstvo stranke oz. neodvisne liste, ki ga je 

predlagala) in župana oz. Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Poziv za 

predlaganje kandidatov za nadomestne člane se izda vsem strankam in listam, ki so 

zastopane v občinskem svetu. Tako razrešitev kot imenovanje nadomestnega člana 

obravnava KMVVI. O sprejetih sklepih komisije so vsi svetniki obveščeni s predhodno 

posredovanimi stališči in z zapisnikom seje.    

 

Za dodatna pojasnila v zvezi z razrešitvijo in izdanim pozivom za nadomestnega člana sta 

vedno na voljo predsednica KMVVI Petra Mušič in Olga Malec iz Občinske uprave, ki 

servisira komisijo.  

 

- daje pobudo, da občina zviša prispevek za novorojence na višino glavarine, ki jo dobi 

za občana. 

Odgovor pripravila: mag. Truda Pepelnik 

Načrtovana sredstva v proračunu občine za leto 2016, na proračunski postavki 77 - 

obdarovanje novorojencev, konto 411103 - darilo ob rojstvu otroka, so v višini 4.000,00 EUR. 



Navedeni znesek ob prispevku 65 EUR za posameznega novorojenca zadostujejo za 61,5 

otroka. Po predlogu člana občinskega sveta Lovra Bačuna, da se zviša prispevek za 

novorojence na višino glavarine, ki jo dobi občan, bi potrebovali 30.284 EUR, kar pomeni, da 

bi morali zagotoviti dodatnih 26.284 EUR. Za izračun smo vzeli letno povprečnino 2016, ki 

znaša 522 EUR, upoštevajoč korigirne faktorje (522 x 0,942770 = 492 EUR). Glede na to, da 

sredstev v proračunu za leto 2016 ni, je tak predlog težko izvedljiv, lahko pa se predlog 

upošteva pri pripravi proračuna za leto 2017. 

 

 

 

Drago Bolčina 

- daje pobudo, da se pred prazniki pokosijo otroška igrišča na Smolniku in v Bistrici ob 

Dravi; 

Odgovor pripravil: Andrej Gašparič   

Košnja javnih zelenih površin - zelenic, parkov, igrišč, robov pločnikov ter cest se izvaja 

redno. Igrišča so bila pokošena.  

Zaradi obsega dela in neugodnih vremenskih razmer (padavin), lahko pride do terminskega 

zamika izvedbe košnje na posameznem zemljišču, a se izvedba del nadaljuje in dokonča 

takoj, ko je to mogoče.  

 

 

- daje pobudo, da se nekako ugotovi, kateri občani poleg svoje posesti poskrbijo tudi 

za javne površine, saj je kar nekaj takšnih občanov, ki kosijo in urejajo zemljišče, ki ni 

v njihovi lasti (robovi ob cesti – pred njihovimi hišami). Meni, da si ti ljudje zaslužijo 

zahvalo za njihovo delo in trud. 

Odgovor pripravil: Andrej Gašparič   

Vsem občanom, ki vzorno urejajo svoje vrtove, ohišnice in morebiti tudi okolico izven 

lastnega zemljišča je bila zahvala podana že v aprilskem izvodu Ruških novic v sklopu 

prispevka za priznanje Zlata VRTNICA.  

 

 

Jernej Ajd 

 

- daje pobudo, da se uredi upravljanje oz. vzdrževanje športnih objektov v Bistrici ob 

Dravi. Kot možnega upravljavca predlaga nogometno sekcijo Športnega društva 

Bistrica ob Dravi. 

Odgovor pripravili: Tinka Očko in Tanja Kocjan  

Skladno z 9. členom Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti, ki določa, da so lahko upravljavci stvarnega premoženja samoupravnih lokalnih 
skupnosti  uprava samoupravne lokalne skupnosti in osebe javnega prava, je lahko 
upravljavec športnih površin občina sama ali njen javni zavod, nikakor pa to ne more biti 
društvo.  
Občinska uprava preverja možne rešitve in pripravlja konceptualna izhodišča za upravljanje 
in vzdrževanje športnih površin, ki bodo posredovana v odločitev OSOR. Na osnovi odločitve 
OSOR bo pripravila ustrezen pravilnik.  

 

 



- daje pobudo, da se nadaljuje s postopkom  priprave Strategije razvoja športa v Občini 

Ruše.  

Osnutek dokumenta trenutno obravnava športna sfera, ki bo v kratkem podala svoje mnenje. 

Občina še čaka na odgovor oz. predlog Športne zveze Ruše in športne sfere. 

 

 

- pobuda CEZAM-u, da naredi natečaj za prenovo spletne strani. 

Odgovor pripravil: Gorazd Ladinek, v. d. direktorja CEZAM-a 

Predlagamo, da se najprej sprejme odločitev o nadaljnjem delovanju Javnega zavoda Center 

za mlade Ruše, potem pa se lotimo posodobitve vseh medijev. 

 

 

Jožef Babič 

- dej pobudo, da se čim prej naredi finančni načrt CEZAM-a za leto 2016. 

Odgovor pripravil: Gorazd Ladinek, v. d. direktorja  CEZAM-a 

Finančni načrt smo lahko pripravili po sprejetju Odloka o proračunu Občine Ruše za leto 

2016 na 12. redni seji 21. aprila 2016.  

 

 

Marjana Kotnik Poropat 

- prosi za popravek v naslovu pri skrajšanem zapisu 10. nadaljevalne seje OSOR. 

Je urejeno. 

 

 

Zdenka Steblovnik Župan 

- daje pobudo, da je naslednje neformalno srečanje svetnikov in svetnic na Srednji 

lesarski šoli Maribor 9. 5. 2016 ob 17. uri. 

Neformalno srečanje je bilo izvedeno 9. 5. 2016.  


